



شركة ناقلات تعقد الجمعية العامة غير العادية للمساهمين

الدوحة، قطر – 10 سبتمبر 2024: عقدت اليوم شركة ناقلات إجتماع الجمعية العامة غير العادية وشهد اجتماع الجمعية العامة غير العادية، الذي انعقد عبر الاتصال المرئي اعتماد جميع بنود جدول الأعمال.

وفي هذا الاجتماع، تمت المصادقة على توصية مجلس الإدارة:

- بتوزيع أرباح نقدية مرحلية عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2024، بنسبة 7% من رأس المال، بما يُعادل 7 دراهم قطرية
 لكل سهم
- يكون إستحقاق هذه الأرباح المرحلية للمساهم الذي يمتلك أسهما بنهاية جلسة تداول هذا اليوم، 10 سبتمبر 2024 و هو يوم انعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية.
 - وسيتم توزيع الأرباح حسب توجيهات هيئة قطر للأسواق المالية من خلال شركة إيداع.

بالإضافة إلى ذلك، صادق المساهمون على جميع التعديلات المقترحة على النظام الأساسي للشركة حسب ما تم نشره في الموقع الالكتروني للشركة بتاريخ 6 أغسطس 2024.

يتقدم مجلس الادارة بالشكر الخالص الى جميع المساهمين على تعاونهم وحضورهم الاجتماع.

-انتهى-





Nakilat Holds Extraordinary General Meeting for Shareholders

Doha, **Qatar – 10 September 2024**: Nakilat held its Extraordinary General Meeting (EGM) today via videoconference, and all items on the agenda were endorsed during EGM.

The Extraordinary General Assembly approved the recommendation of the Board of Directors to:

- Distribute an interim cash dividend for the period ended June 30th, 2024, amounting to 7% of the capital, equivalent to 7 Qatari Dirhams per share.
- Interim dividends shall be entitled for the shareholder who owns shares at the end of today's trading session, September 10th, 2024, which is the day of the EGM.
- Dividends will be distributed as directed by the Qatar Financial Markets Authority (QFMA) through Edaa.

In addition, the shareholders approved all proposed amendments to the Company's Articles of Association as published on the Company's website on August 6th, 2024.

The Board of Directors extends its sincere appreciation to all shareholders for their cooperation and attendance at the meeting.

-Ends-





ناقلات: الجمعية العامة غير العادية تصادق على بنود جدول الاعمال

تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة ناقلات يوم الثلاثاء الموافق 10 سبتمبر 2024م، إلكترونياً باستخدام تطبيق "ZOOM"، وقد تمت مناقشة ومصادقة بنود جدول الاعمال الاجتماع كما يلي:

جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية

1. تمت الموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية مرحلية عن الفترة المنتهية في 2024/06/30 بنسبة (7%) من رأس المال، بما يعادل 7 دراهم قطرية لكل سهم. ويكون إستحقاق هذه الأرباح المرحلية للمساهم الذي يمتلك أسهما بنهاية جلسة تداول يوم إنعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية التي تُقر هذا التوزيع، وهو يوم 10 سبتمبر 2024.

2. تمت المصادقة على التعديلات المقترحة على النظام الأساسي للشركة والتي تم نشرها على الموقع الالكتروني الرسمي للشركة
 (www.nakilat.com).

Nakilat: The EGM Endorses All Items on its Agenda

The Extraordinary General Assembly of Nakilat was held on Tuesday September 10th, 2024, electronically using "Zoom" application. The discussion covered and endorsed all the agenda items as per the following:

Agenda of the Extraordinary General Assembly:

- 1. Approved the Board of Directors' suggestions regarding distribution of interim cash dividends for the period ended 30/06/2024 totaling (7%) of the capital, which is equivalent to (7 Qatari Dirhams) per share. These interim dividends shall be entitled for the shareholder who owns shares at the end of the trading session on the day of the Extraordinary General Assembly meeting that approves this distribution, which is September 10th, 2024.
- 2. Approved the amendments to the Company's Articles of Association, which are published on the Company's official website (www.nakilat.com).